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UPPSALABRIDGEN       PROTOKOLL NR 1/16 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Datum:  2016‐01‐12 

 Närvarande:   Ping Huang, ordförande 

Elisabeth Engstrand, sekreterare 

Marito Karlsson  

Leif Engström, vide ordförande 

Rolf Westman  

Sveinn Bjarman  

Hans Kvick  

Ryszard Sliwinski, adjungerad 

Torgny Svensson (valberedning) 

Frånvarande:  Joakim Möller 

     

§ 1  Mötets öppnande 

  Mötet öppnades kl 18.40 och alla hälsades välkomna. 

§ 2  Dagordning 

  Dagordningen godkändes. 

§ 3  Föregående mötesprotokoll 

Protokollet kompletterades med tillägg att även Hans Kvick såsom suppleant är i tur att 

avgå varefter protokollet godkändes och lades till handlingarna.   

§ 4  Rapporter 

a) Bridgealliansen och Bridgens Hus 

Ersättning av smutsiga stolar diskuterades. Leif kollar om de gamla stolarna kan kläs om 

mot en rimlig kostnad. 

Ryszard meddelade beträffande installation för de nya projektorerna att den består av 

två delar. Dels Tommy och Micke som försöker slutföra den tekniska delen (de får 

arvode för jobbet); dels Ryszard som kommer att leverera en förenklad instruktion för 

TL efter att tekniken är i full funktion. 

b) Ekonomi 

2015 blir det en förlust på ca 40 000 kr beroende på mindre intäkter pga färre spelare t 

ex i Uppsalaserien. Ekonomin är således inte så bra men det är ingen panik. Vid 

årsmötet kommer det att föreslås att spelet utökas måndagar och tisdagar till sju + nio 

speltillfällen innebärande ett slutspel. Rolf formulerar ett förslag. 

c) Övrigt 

Ansvarslistan uppdaterades. 

Bildkartoteket diskuterades. Ryszard pratar med Linnea om fotografierna och sedan tar 

Joakim förhoppningsvis hand om det hela. 
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§ 5  Kommande tävlingsverksamhet 

Vårens spelprogram (inkl. UBFs tävlingar) finns med i medlemsutskicket som har mejlats 

till alla som uppgivit adresser. 

Tävlingskommitté har utsetts bestående av Rolf, Ryszard och Hans. 

Torgny utsågs till kontaktperson med köket/serveringen. Den som är tävlingsledare har 

också ett ansvar att hålla kontakt med köket. 

Det blir söndagssimultan bl a den 31 januari (24 brickor, kaffe och smörgåsar) och samma 

dag är det Klöverträffen. Christina informeras om detta. 

Ryszard ordnar så att Marito erhåller silverlicens genom en examination. 

§ 6  Årsmötet 2016 

Ping ordnar med utskick/kallelse. Information har redan skickat ut genom 

medlemsutskicket. Kallelse kommer att finnas på hemsidan samt anslås. Anmälningslistor 

för spel och middag kommer att läggas ut på nätet och i pappersform. I anslutning till 

årsmötet kommer det att finnas kaffe m m. Torgny pratar med köket om detta och 

middagen. Rolf ordnar med öl och vin till självkostnadspris. Marito utses till TL.  

Torgny tillfrågar Rein om att vara ordförande vid mötet. 

Ping och Elisabeth m fl ordnar med verksamhetsberättelse 

§ 7  Kursverksamhet VT 2016 

De kurser som hålls under våren är utlagda på klubbens också på SBFs hemsida. 

§ 8  Ersättningar 

  Den som har anspråk på ersättning pratar med Marito om den saken. 

§ 9  Nästa möte 

  Nästa möte – konstituerande möte – hålls i anslutning till årsmötet.. 

§ 10  Övriga frågor 

Den 19 mars (lördag) ska klubben arrangera DM‐kval. Spelavgiften kommer att fastställs 

inom kort. DM‐ final spelas den 17 april. 

Tävlingskommittén ordnar med tävlingsledare. 

Ett lag i div 4 har fått löfte om att få ha reserv/er ”gratis”, d.v.s. få pengar tillbaka om 

reserv används. 

 § 11  Avslutning 

  Mötet avslutades kl 20.50. 

 

Vid protokollet      Justeras 

 

 

 

Elisabeth Engstrand      Ping Huang 


